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PROTOKÓŁ NR 82/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 10 września 2020 r. 

 

W dniu 10 września 2020 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło 

się LXXXII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 

2. Sławomir Kryger – członek Zarządu, 

3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 

4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 

5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, 

pracownicy Starostwa Powiatowego wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął LXXXII  posiedzenie Zarządu stwierdzając, 

iż  w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu, a więc Zarząd obradował będzie                      

w pełnym składzie.  

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu dróg, inwestycji i zamówień publicznych: 

1) wnioski mieszkańców w sprawie dróg powiatowych:  

 nr 1325P w Radosiewie, 

 nr 1324P Sarbia, Sarbka, 

 nr 1342P Huta-Komorzewo 

 – spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

2) powrót do wniosku dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie przeznaczenia środków 

na opracowanie dokumentacji dla przebudowy mostu w Łokaczu Wielkim, 

3) wniosek Gminy Drawsko o zabezpieczenie środków na współfinansowanie inwestycji 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1336P na odcinku Drawski Młyn-Pęckowo-Piłka oraz 
drogi 1323P na odcinku Drawsko-Pęckowo - przebudowa istniejącej ścieżki rowerowej”, 

4) Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych – podjęcie decyzji o zakresie wniosku i wyborze 

zadań do dofinansowania, 

5) wniosek Banku Spółdzielczego w Czarnkowie o zawarcie aneksu do umowy na obsługę 

bankową powiatu, 

6) prośba Radnego Województwa Wielkopolskiego o poparcie wniosku skierowanego do 

Zarządu Województwa o zwiększenie nakładów na bieżące utrzymanie dróg wojewódzkich 

na terenie powiatu. 

2. Sprawy z zakresu edukacji:  

1) wniosek dyrektora PPP w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wykorzystanie zaoszczędzonych 

środków na zakup sprzętu komputerowego dla potrzeb jednostki i zmianę planu finansowego 

w tym zakresie, 

2) wniosek dyrektora PPP w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie emerytowanego 

nauczyciela na stanowisko logopedy, 

3) wniosek dyrektora PPP w Trzciance o przyznanie dodatkowych środków na remont dachu, 

4) wniosek dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o wyrażenie zgody na 
zatrudnienie osoby niebędącej nauczycielem do nauczania przedmiotów zawodowych, 
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5) informacja o stanie realizacji budżetów w jednostkach oświatowych oraz środkach 

potrzebnych do ich zbilansowania do końca bieżącego roku. 

3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu, kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej i przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów 

opieki zdrowotnej za pierwsze I półrocze 2020 roku oraz podjęcie uchwały w tej sprawie. 

4. Prośba dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Gębicach o przyznanie dodatkowych środków na 

zakup nowego rozdrabniacza do warzyw i mięsa. 

5. Wniosek Fundacji „Oni” o rozwiązanie umowy na realizację zadania publicznego w 2020 roku. 

6. Przyjęcie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń. 

7. Sprawy różne. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia? 

Zmian do porządku posiedzenia nie zgłoszono. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   

Ad.1 

Sprawy z zakresu dróg, inwestycji i zamówień publicznych: 

1) wnioski mieszkańców w sprawie dróg powiatowych:  

 nr 1325P w Radosiewie, 

 nr 1324P Sarbia, Sarbka, 

 nr 1342P Huta-Komorzewo 

 – spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

 Zarząd, spotkał się z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie oraz naczelnikiem 

Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych w sprawie wniosków mieszkańców gminy Czarnków                        

o realizację wskazanych zadań drogowych poprawiających bezpieczeństwo na drogach powiatowych. 

Wnioski dotyczą następujących dróg:  

- drogi nr 1325P w Radosiewie ( zał. nr 3 ) – poprawa bardzo złego stanu technicznego nawierzchni tej 

drogi zniszczonej głównie przez samochody ciężarowe obsługujące okoliczne żwirownie; 

– drogi nr 1324P Sarbia, Sarbka wniosek ( zał. nr 4 ) o wybudowanie chodnika przy tej drodze, przed 

skrzyżowaniem z drogami wojewódzkimi nr 182 i 183 oraz poprawę systemu oznakowania 

skrzyżowania powyższych trzech dróg;  

- drogi nr 1342P Huta-Komorzewo – wniosek ( zał. nr 5 ) o wykonanie dokumentacji projektowej na 

budowę chodnika w Komorzewie i uwzględnienie w projekcie także ścieżki pieszo-rowerowej                            

z Komorzewa do Huty.  

Jak poinformował dyrektor, w celu przedstawienia stanowiska w sprawie powyższych 

wniosków, razem ze swoimi służbami dokonał w terenie przeglądu wskazanych dróg i miejsc, zasięgnął 

opinii kierowników obwodów drogowych oraz opinii kierownika rejonu dróg wojewódzkich co do 

oznakowania skrzyżowania w Sarbii, a zebrane szczegółowe informacje przedstawił członkom Zarządu. 

Po analizie wniosków, wstępnie ustalono, że odnośnie drogi w Radosiewie, zasadnym byłoby 

opracowanie dokumentacji technicznej na przebudowę tej drogi wraz z jej poszerzeniem,                                 

a w szczególności 980 metrowego, najbardziej zniszczonego odcinka, od drogi wojewódzkiej do 

żwirowni lub przygotowanie w przyszłym roku całego zadania tak, aby można było ubiegać się o jego 

dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych. Co do oznakowania skrzyżowania w Sarbii dwóch 

dróg wojewódzkich z droga powiatową, w ocenie komisji bezpieczeństwa na drogach powiatowych 

oraz komisji bezpieczeństwa na drogach wojewódzkich, obecne oznakowania są prawidłowe                               

i wystarczająco zabezpieczają widoczność i bezpieczeństwo kierowców. Nie będą też podejmowane 

działania w kierunku budowy chodnika przy drodze powiatowej nr 1324P w Sarbii. Odnośnie wniosku 
o budowę chodnika w Komorzewie i ścieżki pieszo-rowerowej   z Komorzewa do Huty, w tej sprawie 

odbyło się spotkanie z radnymi gminy Czarnków i sołtysami obu wsi, na którym wskazano na istotne 

trudności techniczne budowy chodnika w Komorzewie, a związane z istniejącymi warunkami 
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terenowymi, które uniemożliwiają jego budowę w oczekiwanym przez mieszkańców miejscu. Na dzień 

dzisiejszy Zarząd nie widzi możliwości budowy zarówno chodnika w Komorzewie, jak i budowy 

ścieżki pieszo-rowerowej z Komorzewa do Huty. W ocenie Zarządu, najbardziej potrzebna i realna 

byłaby budowa chodnika w Hucie, 420 metrowego odcinka od kościoła do remizy strażackiej. 

2) powrót do wniosku dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie przeznaczenia środków 

na opracowanie dokumentacji dla przebudowy mostu w Łokaczu Wielkim, 

Dyrektor zwrócił się z wnioskiem ( zał. nr 6 ) o zgodę na przystąpienie do realizacji zadania – 

wykonanie dokumentacji technicznej dla przebudowy mostu w miejscowości Łokacz Wielki na rzece 

Drawie w ciągu drogi powiatowej 1323P. Przewidywany koszt zadania – to ok. 100 tys. zł brutto. 

Szacunkowy czas realizacji zadania od 18 do 20 miesięcy.  

Zarząd przychylił się prośby dyrektora wyrażając zgodę na przystąpienie do procedury 

związanej z wykonaniem dokumentacji na ww. zadanie, które zostanie wpisane do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. Środki na jej opracowanie zabezpieczone 

zostaną w budżecie powiatu z zadania wcześniej planowanego na przebudowę mostku w Mężyku.  

3) wniosek Gminy Drawsko o zabezpieczenie środków na współfinansowanie inwestycji 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1336P na odcinku Drawski Młyn-Pęckowo-Piłka oraz 
drogi 1323P na odcinku Drawsko-Pęckowo - przebudowa istniejącej ścieżki rowerowej”, 

Zarząd, po analizie tematu, pozytywnie rozpatrzył wniosek ( zał. nr 7 ) Gminy Drawsko                             

o zabezpieczenie środków na współfinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1336P na odcinku Drawski Młyn-Pęckowo-Piłka oraz drogi 1323P na odcinku Drawsko-

Pęckowo - przebudowa istniejącej ścieżki rowerowej”, o dofinansowanie którego gmina ubiegać się 

będzie ze środków WRPO. Udział powiatu w zadaniu stanowić będzie 50% kwoty wkładu własnego                     

i wyniesie 145.501,05 zł. Całkowitą wartość zadania oszacowano na kwotę 1.940.014,02 zł, z czego 

możliwe do uzyskania maksymalne dofinansowanie (85%) wyniesie 1.649.011,92 zł. W przypadku 

zakwalifikowania się zadania, wydatkowanie środków nastąpiłoby w 2021 roku. 

4) Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych – podjęcie decyzji o zakresie wniosku i wyborze 

zadań do dofinansowania, 

W związku z wyjaśnieniami publikowanymi na stronie internetowej Ministerstwa Rozwoju, 

które pozwoliły rozwiać wątpliwości co do warunków ubiegania się o dofinansowanie zadań 

inwestycyjnych ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, powrócono do sprawy 

wskazania zadań, które ujęte zostaną we wniosku składanym przez nasz powiatu.  

Zarząd postanowił złożyć wniosek o dofinansowanie dwóch zadań, tj. na budowę sali 

gimnastycznej wraz z zapleczem sanitarno-higienicznym oraz termomodernizacją i remontem 

przyległego do niej budynku dydaktycznego w Liceum Ogólnokształcącym w Czarnkowie oraz na 

przebudowę drogi powiatowej nr 1346P w Prusinowie. W przypadku drugiego zadania, koniecznym 

będzie zaktualizowanie dokumentacji technicznej i uzyskanie pozwolenia na budowę, które na etapie 

składania wniosku nie są wymagane. 

5) wniosek Banku Spółdzielczego w Czarnkowie o zawarcie aneksu do umowy na obsługę 

bankową powiatu, 

Zarząd zapoznał się z wnioskiem ( zał. nr 8 ) Banku Spółdzielczego w Czarnkowie                                

o zawarcie aneksu do umowy na obsługę bankową powiatu w zakresie: zmiany godzin obsługi kasowej, 

likwidacji punktu kasowego w Delegaturze w Trzciance oraz w zakresie wprowadzenia opłat za 

prowadzenie rachunków oraz opłat za wykonywane dyspozycje na rachunkach. Jak informuje dyrektor 

banku, trwająca pandemia koronawirusa, obowiązujące obostrzenia społeczne, ograniczenia 

prowadzenia działalności bankowej i pracy Starostwa Powiatowego oraz obniżenie stóp procentowych 

NBP do poziomu zerowego, uniemożliwia bankowi realizowanie wszystkich postanowień umowy                     

i przynosi straty. Stąd prośba o aneksowanie zawartej w grudniu 2019 roku umowy.  

Kierując się zapisami ustawy Prawo zamówień publicznych, Zarząd nie widzi możliwości 

zawarcia aneksu w zakresach wskazanych przez bank, bowiem są to istotne warunki zamówienia, które 

w znaczący sposób zmieniłyby zawartą umowę i podniosłoby koszty obsługi bankowej powiatu. 
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6) prośba Radnego Województwa Wielkopolskiego o poparcie wniosku skierowanego do 
Zarządu Województwa o zwiększenie nakładów na bieżące utrzymanie dróg wojewódzkich na 

terenie powiatu, 

Zarząd zapoznał się z pismem ( zał. nr 9 ) Radnego Województwa Wielkopolskiego Pana 

Adama Bogrycewicza o poparcie wniosku skierowanego do Zarządu Województwa o zwiększenie 

nakładów na bieżące utrzymanie dróg wojewódzkich na terenie powiatu ze względu na potrzeby 

komunikacyjne całego naszego regionu.  

Zarząd zdecydował poprzeć działania Radnego w tym zakresie. 

Ad.2 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji:  

1) wniosek dyrektora PPP w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wykorzystanie 
zaoszczędzonych środków na zakup sprzętu komputerowego dla potrzeb jednostki                         

i zmianę planu finansowego w tym zakresie, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 10 ) dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej                        

w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wykorzystanie zaoszczędzonych środków na zakup sprzętu 

komputerowego wraz z oprogramowaniem dla potrzeb jednostki i zmianę planu finansowego w tym 

zakresie. Zaoszczędzone środki stanowią kwotę 19.781, 00 zł i pochodzą z oszczędności na funduszu 

płac oraz częściowego zwolnienia w części opłacanych składek w związku z COVID-19. Wskazana 

kwota pozwoliłaby na zakup 5 laptopów i jednoczesne wyposażenie nauczycieli w sprzęt, który 

pozwoliłby na sprawną pracę podczas redagowania opinii, orzeczeń, kontaktu z klientami, prace zdalną 

w czasie trwania epidemii itp.  

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

2) wniosek dyrektora PPP w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie emerytowanego 

nauczyciela na stanowisko logopedy, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 11 ) dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej                        

w Trzciance o wyrażenie zgody na zatrudnienie od dnia 1.10.2020 r. emerytowanego nauczyciela na 

stanowisko logopedy w wymiarze 1/2 etatu. Zatrudnienie miałoby miejsce w ramach zatwierdzonych                            

w arkuszu organizacyjnym godzin i wynika z odejścia od 20.08.2020 r. jednej z pracownic.  

Wniosek rozpatrzono pozytywnie, wyrażając zgodę na zatrudnienie emerytowanego 

nauczyciela na okres do końca roku szkolnego 2020/2021. 

3) wniosek dyrektora PPP w Trzciance o przyznanie dodatkowych środków na remont 

dachu, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 12 ) dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej                        

w Trzciance o przyznanie dodatkowych środków finansowych przeznaczonych na remont dachu 

budynku Poradni. Uszkodzenie usytuowane nad schodami wejściowymi zagraża bezpieczeństwu 

pracowników i klientów Poradni oraz lokatorów. Koszty remontu zostały oszacowane przez firmę 

dekarską na kwotę 5.400 zł. 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

4) wniosek dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o wyrażenie zgody na 

zatrudnienie osoby niebędącej nauczycielem do nauczania przedmiotów zawodowych, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 13 ) dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance                   

o wyrażenie zgody na zatrudnienie osób niebędących nauczycielami do nauczania przedmiotów 

zawodowych na kierunku Architektura Krajobrazu. Dyrektor swoją prośbę motywuje tym, iż podjęte 

przez niego działania w zakresie pozyskania nauczyciela z kwalifikacjami okazały się bezskuteczne.                 

W obecnej sytuacji zainteresowane podjęciem pracy są dwie osoby: 

- absolwentka Akademii Rolniczej w Szczecinie na Wydziale Kształtowania Środowiska i Rolnictwa, 

kierunek Ogrodnictwo, która uzyskała tytuł inżyniera –  wymiar zatrudnienia 9 godzin tygodniowo, 

- studentka drugiego roku Akademii Humanistyczno-Ekonomicznej w Łodzi na kierunku pedagogika. 

Doświadczenie zawodowe: Wieloletnia praca w kwiaciarni, kurs: Architektura krajobrazu, obecnie 

trener kursów organizowanych dla dorosłych w zakresie architektury – wymiar zatrudnienia 11 godzin 

tygodniowo.  
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 Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

5) informacja o stanie realizacji budżetów w jednostkach oświatowych oraz środkach 

potrzebnych do ich zbilansowania do końca bieżącego roku, 

Zarząd zapoznał się z bieżącą informacją ( zał. nr 14 ) Naczelnika Wydziału Edukacji o stanie 

realizacji na koniec sierpnia br. budżetów w szkołach i placówkach oświatowych oraz potrzebach do ich 

zbilansowania do końca bieżącego roku. Łączne braki w powyższych jednostkach wynoszą ogółem 

1.105.234 zł i są to braki zakresie wynagrodzeń i pochodnych, wydatków rzeczowych wraz                                   

z remontami oraz braki związane ze wzrostem wynagrodzeń dla nauczycieli o 6% od 1 września br. 

Zarząd zdecydował, że powyższe braki pokryte zostaną ze środków rezerwy oświatowej, która na dzień 

dzisiejszy wynosi 1.523.919 zł. Pozostałe środki z rezerwy przeznaczone zostaną na pokrycie 8% 

wzrostu wynagrodzeń dla pracowników administracji szkół począwszy od września br. (62.000 zł), na 

pokrycie odpraw emerytalnych (16.569 zł) oraz na zadania remontowe w obiektach szkół i placówek 

oświatowych (340.107 zł).  

Jak podkreślił Starosta, bardzo dobrą informacją jest to, że powyższe braki i potrzeby pokryte 

zostaną z rezerwy oświatowej i nie ma konieczności angażowania dodatkowych środków z budżetu 

powiatu na ten cel. 

Ad.3 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu, kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

i przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej za 
pierwsze I półrocze 2020 roku oraz podjęcie uchwały w tej sprawie. 

Zarząd przez podjęcie uchwały stosunkiem głosów: 

- 5 głosów za, 

- 0 głosów przeciwnych, 

- 0 głosów wstrzymujących. 

przyjął informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za pierwsze 

półrocze 2020 roku, kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz o przebiegu wykonania 

planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej za pierwsze I półrocze 

2020 roku. 

Uchwała Nr 249/2020 została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Bieżący rok jest wyjątkowy z uwagi na okoliczności wynikające z COVID-19, co niewątpliwie 

wpłynęło na niższe wykonanie niektórych dochodów a także poziom zrealizowanych wydatków. 

Pierwsze półrocze 2020 roku w kontekście realizacji budżetu upłynęło pod kątem wykonywania zadań 

związanych z bieżącym funkcjonowaniem, a także zabezpieczeniem bezpieczeństwa 

epidemiologicznego naszych szpitali powiatowych oraz jednostek organizacyjnych. Obszar budżetu, 

który będzie wymagał dodatkowego wsparcia to głównie oświata oraz pomoc społeczna, ale ostateczne 

kwoty będą znane w III kwartale. Częściowo na ten zakres będą przeznaczane tzw. „wolne środki”. 

Proces działań inwestycyjnych jest uzależniony od procedur przetargowych, a zwiększenie ilości 

planowanych inwestycji będzie możliwe dzięki jawiącym się kolejnym źródłom wsparcia z budżetu 

państwa, czy też zewnętrznym środkom, o które będziemy aplikować. Po pierwszym półroczu do 

dyspozycji Rady pozostaje kwota 6.301.352,20 zł nierozdysponowanych tzw. „wolnych środków”. 

Wzorem poprzednich lat w I półroczu ogółem odnotowano wyższe wpływy dochodów aniżeli 

zrealizowano wydatki, stąd też wystąpiła nadwyżka. Sytuacja ta wynika między innymi z przekazania 

do budżetu części oświatowej subwencji ogólnej. Należy podkreślić, iż zgodnie z warunkami 

określonymi w umowach kredytowych spłacamy ciążące na powiecie kredyty, a także odsetki od nich 

naliczone. Nawiązując do opisowej części niniejszej informacji, często wskazywano te obszary, gdzie 

występowały odchylenia w stosunku do upływu czasu, zarówno w części dotyczącej dochodów, jak                       

i wydatków, wyjaśniając przyczyny ich powstania. Podsumowując stronę dochodów, to globalnie 

osiągnięto wpływ z tego tytułu na poziomie 54,51%. Jest to pozytywna informacja z tym, że niektóre 

dochody były jednorazowe lub też przekazane zostały w 100,00%. Analiza poszczególnych źródeł 

wskazuje podobnie jak w latach ubiegłych na niepełne wykonanie dochodów z tytułu udziału w podatku 

dochodowym od osób fizycznych. Niestety poziom 42,78% na półrocze nie jest dobrym symptomem, 

gdyż każdy % niewykonania z kwoty sięgającej ponad 18.459.000,00 zł wpłynie negatywnie na 

końcowy wynik naszego budżetu. Będzie to wymagało szczególnej uwagi, zwłaszcza pod koniec roku, 

aby zabezpieczyć się na wypadek niepełnego wykonania w odniesieniu do realizowanych wydatków 
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bieżących, by móc spełnić ustawowe wymogi. Dodatkowo z analizy półrocznej wynika, iż nie 

wszystkie dochody przypisane w budżecie na planowane wydatki zostaną zrealizowane w pełnych 

wysokościach. Główną przyczyną takiego stanu jest sytuacja kryzysowa - COVID-19. Z kolei oceniając 

sferę wydatkową, to w I półroczu wykonanie ogółem do planowanej ich wysokości wynosi 47,36%. 

Przyczyny takiego stanu wielokrotnie już opisywano i analizowano. Oceniając wydatki pod kątem 

układu rodzajowego, to ich wykonanie jak na I półrocze było w stosunku do upływu czasu prawidłowe. 

Na podkreślenie zasługuje fakt, iż pozytywne zakończenie realizacji planów finansowych Szpitali,                       

a zwłaszcza Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie za 2019 rok, nie wymagało 

zaangażowania przewidzianych w budżecie roku 2020 środków na pokrycie ujemnego wyniku (ponad 

kwotę amortyzacji) i odciążyło wydatki bieżące. Niestety zabezpieczenie tej grupy wydatków będzie 

wymagało od Zarządu i Rady trudnych decyzji i uruchomienia dodatkowych środków, a przede 

wszystkim zabezpieczenia ich na miarę możliwości wynikających z Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Natomiast inwestycje realizowane są zgodnie z założeniami. Dzięki sfinansowaniu tegorocznych 

wydatków na kluczową inwestycję w oświacie - „Budowę sali sportowej wraz z zapleczem sanitarno-

higienicznym oraz termomodernizacja i remont przyległego do niej budynku dydaktycznego w Liceum 

Ogólnokształcącym w Czarnkowie”, odnotowano wykonanie bliskie 50,00%. 

Informację opisową sporządzono na podstawie następujących sprawozdań półrocznych: 

- Rb-27ZZ, Rb-27S, Rb-28S, Rb-N, Rb-Z, Rb-NDS, Rb-50, Rb-28NWS. 

Zapis § 1 pkt 2 i 3 uchwały Nr IX/58/2015 Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia                        

30 czerwca 2015 roku określającej zakres i formę informacji o przebiegu wykonania budżetu                          

za pierwsze półrocze wskazuje, iż nieodzownymi jej elementami są odpowiednio: 

- informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej - pkt 2 informacji, 

- informacje o przebiegu wykonania planów finansowych samodzielnych publicznych zakładów 

opieki zdrowotnej - pkt 3 informacji. 

Tytułem uzupełnienia w zakresie zobowiązań wymagalnych Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej                      

w Czarnkowie to różnią się one od tych wykazanych w sprawozdaniu Rb-Z ww. jednostki o kwotę 

2.026,59 zł. Różnica wynika ze złożonej korekty sprawozdania w miesiącu sierpniu. 

Szczegółowe omówienie powyższej informacji wraz z prezentacją nastąpi na najbliższej sesji Rady 

Powiatu zaplanowanej na dzień 22 września br. 

Ad.4 

Prośba dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Gębicach o przyznanie dodatkowych środków na zakup 

nowego rozdrabniacza do warzyw i mięsa. 

 Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 16 ) dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Gębicach                             

o przyznanie dodatkowych środków w kwocie 7.964,00 zł na zakup maszyny wieloczynnościowej do 

rozdrabniania warzyw i mięsa. Maszyna, którą placówka posiada została zakupiona w 1991 roku i była 

wielokrotnie naprawiana. Obecnie uległa awarii, której nie można usunąć, stąd koniecznym jest zakup 

nowego urządzenia, które jest niezbędne dla prawidłowego funkcjonowania kuchni. 

 Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

Ad.5 

Wniosek Fundacji „Oni” o rozwiązanie umowy na realizację zadania publicznego w 2020 roku. 

 Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 17 ) Fundacji „ONI” o rozwiązanie umowy na realizację 

zadania publicznego w 2020 roku pn. „VII Piknik Integracyjno-Rekreacyjny dla Osób 

Niepełnosprawnych w Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. Zaplanowane działania na rzecz 

realizacji zadania nie zostaną podjęte z powodu trwającej epidemii COVID-19.  

 Wniosek rozpatrzono pozytywnie.  

Ad.6 

Przyjęcie protokołów  z dwóch poprzednich posiedzeń. 

  Zarząd przyjął protokoły z dwóch poprzednich posiedzeń, tj. z dnia 27 sierpnia 2020 r. i z dnia                    

03 września 2020 r., nie wnosząc żadnych uwag.   

Ad.7 

Sprawy różne.  

  W sprawach różnych Pan Ignasiński zasygnalizował problem, który zauważa dyrektor Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Krzyżu Wlkp., a mianowicie chodzi o bezpieczeństwo zdrowotne 
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dzieci korzystających z Poradni i rodziców z nimi przychodzących. Zbliża się okres jesienno-zimowy,                      

a co za tym idzie wzrost różnego rodzaju zachorowań, nie wykluczając Covid-19. Problem polega na 

tym, że w tym samym budynku na I piętrze mieści się przychodnia lekarza rodzinnego, na II piętrze 

PPP, jest jeden wspólny korytarz do tych dwóch placówek i może to stwarzać zagrożenie dla 

odwiedzających Poradnię. Pani dyrektor rozmawiała z lekarzem, miała pewne propozycje, aby te osoby 

zdrowe nie stykały się z osobami chorymi, ale nie znalazły one aprobaty ze strony lekarza. Dalej Pan 

Ignasiński przekazał Zarządowi informację iż, jedna z mieszkanek naszego Powiatu, podopieczna 

trenera Wojciecha Siadaka, Oliwia Tomkalska z UKS Copal Trzcianka została Mistrzynią Polski do lat 

17 w podnoszeniu ciężarów! Młoda zawodniczka zdobyła złoty medal podczas zawodów w Zamościu, 

uzyskując w dwuboju 99 kg. Stąd Pan Ignasiński prosił, żeby Zarząd zastanowił się nad możliwością 

wręczenia na posiedzeniu Zarządu, czy też na Sesji podziękowań, listów gratulacyjnych, nie tylko dla 

tej zawodniczki ale też i innych młodych sportowców z terenu powiatu, którzy przez swoje osiągniecia 

promują nasz powiat.  

 

 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 10 września 2020 r. 

zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 17 września 2020 r. 

 

Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  

                                                                      Podpisy członków Zarządu  

 

                                                                                Feliks Łaszcz …………………………………. 

                                                                                Sławomir Kryger …….. ……………………… 

                                                                                Włodzimierz Ignasiński ……………………… 

     Waldemar Pawłowski ………………………… 

     Jan Pertek ……………………………………..      

 


